
 

 

Sundby-Hvorup Boligselskab 
Afd. 63 V. Hassing 
02.11.15. 
                                                     
Referat 
Dagsorden: Beretning 

Forslag fra boligområderne 
Evt. 

 
Da næsten hele bestyrelsen er nyvalgte, var ledelsen repræsenteret af Peter og Allan. 
Formålet var at aftale samarbejde og kommunikation fremadrettet, der var enighed om at 
hvis der er divergerende opfattelser med hensyn til regnskab og stillede forslag, skal disse 
forsøges afklaret inden beboermødet. 
 
1) Døre og vinduer på Tranekær: 
Der er ikke helt tilfredshed med resultatet af indstillingen af døre og vinduer på Tranekær. Vi 
skal være opmærksomme om der er utætheder nogen steder. Er der dette skal disse 
udbedres nu, men generelt set må vi sige, at vi ikke kan bedømme resultatet før til foråret. 
 
2) Hækken på Tranekær: 
Arbejdet er i fuld gang, der var lidt misforståelse i forløbet, men disse blev løst ved fornuftig 
samtale. 
Der blev en ændring i aftaler ang. nr. 40 og 42 der skulle have haft nye plankeværker, dette 
blev ifølge aftale mellem ledelse, afdelingsbestyrelse og beboerne ændret til at disse skal 
have en hæk i lighed med andre. Arbejdet med at fælde træer er i fuld gang og skrider godt 
fremad. 
 
3) Tagene Bag Hækken: 
Peter forklarede at man har undersøgt tagene og lokaliseret fejlene, disse skal nu udliciteres 
og hurtigst mulig udbedres. 
 
4) Baldakiner over dørene Ved Banen/Tranekær. 
Der var lidt diskussion om hvad der kan gøres og om baldakiner kan løse problemet, uanset 
hvad der kan gøres skal løsningen være ens for alle boligerne og opsættes i henhold til 
rådighedsretten. 
 
5) Sarah ville have klarhed over afdelingens rådighedsbeløb og økonomi. Hun aftaler dette 
med administrationen. 
 
Næste møde afholdes d. 11.01.16 hos Alex. 
 
                                                                        
P.B.V. 
 
Ref. Erling.                                                                     
Formand Sarah. 
 


